



Atlantic Canada  
Opportunities  
Agency

Agence de  
promotion économique  
du Canada atlantique

Canada

## **MEDIA ADVISORY / AVIS AUX MÉDIAS**

10 Barter's Hill, P.O. Box 1060 Station C, St. John's, NL A1C 5M5 • 10, Barter's Hill, C.P. 1060, succursale C, St. John's (T.-N.-L.) A1C 5M5

### **FUNDING ANNOUNCEMENT YMCA-YWCA OF NORTHEAST AVALON AND JUNIOR ACHIEVEMENT OF NEWFOUNDLAND AND LABRADOR**

**ST. JOHN'S, NL – February 2, 2012** – Members of the media are invited to join MP Robert Goguen, Parliamentary Secretary to the Minister of Justice, for a funding announcement for youth entrepreneurship and business skills development initiatives in Newfoundland and Labrador.

**Date:** February 3, 2012  
**Time:** 11:00 a.m.  
**Location:** Main Lobby, Ches Penney Family Y  
35 Ridge Road  
St. John's, NL

MP Goguen will be available for interviews and photo opportunities at the news conference site.

#### **For further information, please contact:**

Doug Burgess  
Director, Public Affairs  
ACOA NL  
709-772-2935

### **ANNONCE DE FINANCEMENT YMCA-YWCA DE NORTHEAST AVALON ET JUNIOR ACHIEVEMENT OF NEWFOUNDLAND AND LABRADOR**

**ST. JOHN'S (T.-N.-L.) – Le 2 février 2012** – Les membres de médias sont invités à se joindre au député fédéral Robert Goguen, secrétaire parlementaire du ministre de la Justice, à l'occasion d'une annonce de financement portant sur des initiatives de perfectionnement des compétences en affaires pour jeunes entrepreneurs à Terre-Neuve-et-Labrador.

**Date :** Le 3 février 2012  
**Heure :** 11 h  
**Lieu :** Grand hall, Ches Penney Family Y  
35, chemin Ridge  
St. John's (T.-N.-L.)

Le député Goguen sera disponible pour des entrevues et la prise de photos suite à la conférence de presse.

#### **Renseignements :**

Doug Burgess  
Directeur, Affaires publiques  
Bureau de l'APECA à T.-N.-L.  
709-772-2935